
Referat fra årsmøde i Kvaglund Lokalråd 14-03-2024 kl. 19.00

• Valg af stemmetællere
Ej valgt, der blev ikke brug for stemmetællere

• Valg af ordstyrer
o Jakob Wilms Nielsen valgtes til ordstyrer

• Valg af referent
o Helle Bager Nielsen valgtes til referent

• Formandens beretning
o Formand Erik Gram aflagde beretning om rådets aktiviteter siden Lokalrådets

stiftelse i maj 2023. Lokalrådet har primært beskæftiget sig med at få formalia
på plads i form af konstituering, oprettelse af bankkonto, hjemmeside mv.
Derudover har man diskuteret hvordan man i fremtidige kunne nytænke
området omkring centertorvet og omkring liggende områders fremtidige
anvendelse. Der har været holdt et ekstraordinært møde omkring forslag om
skolelukning hvorefter der blev sendt brev til kommunen. Planerne om en
eventuel skolelukning blev jo heldigvis ikke til noget i denne omgang. Der har
været deltagelse i møder med kommunen omkring økonomi og tilskud til
projekter, samt tekniske forhold. Der arbejdes på at få ændret lokalrådets
område så søerne og industrikvarteret lægges ind under Kvaglund i stedet for
Bryndum. Det blev gennemgået hvem der i dag er repræsentanter i lokalrådet
og hvem der var på valg af deres interesseorganisationer, det blev oplyst at alle
fortsætter deres arbejde i lokalrådet.

• Fremlæggelse af det reviderede regnskab til godkendelse
o Regnskabet for perioden 03-05-2023 til 31-12-2023 blev fremlagt af kasserer

Helle Bager Nielsen. Regnskabet udviser et resultat på 13.316 kr. og en
egenkapital pr. 31-12-2023 på 13.316 kr. Der har i året ikke været anden
aktivitet end modtaget tilskud fra Esbjerg Kommune fratrukket bankgebyrer og
renter.

• Indkomne forslag
o Der var indkommet et forslag til ændring af vedtægterne, med en udvidelse af

antallet af bestyrelsesmedlemmer fra 9 til 11 hvor de sidste to medlemmer
skulle vælges på årsmødet. Ændringsforslaget blev forelagt af forslagsstiller,
hvorefter lokalrådet fremlagde deres holdning om at der ikke skulle ændres i
vedtægterne. Bestyrelsen mente det kunne skævdele sammensætningen af
medlemmer, hvilket der er lagt et stort arbejde i at sikre med den nuværende
sammensætning. Der blev stemt ved håndsoprækning hvor der var 4 for resten
imod. Forslaget blev dermed ikke vedtaget.

• Valg af 2 revisorer, og 1 revisorsuppleant
o Til revisorer genvalgtes Per Brinch og Jètte Møller Hansen
o Til revisorsuppleant valgtes Majbritt Christensen

• Fremtidige aktiviteter
o De fremtidige planlagte aktiviteter vil blive fremlagt og diskuteret på sidste del af

aftenens arrangementet

• Eventuelt
o ingen havde bemærkninger.

Arsmødets formelle del afsluttet 19.36
Referent, Helle Bager Nielsen


